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Till: Hans Holma 
Ordförande Muonio sameby 
muonio.sameby@biegga.com 
 

 
 
 
 
 
Hej, 
 
Tack för svar. 
 
Ni frågar om Sveaskog kommer att genomföra ett formellt samråd med Muonio sameby.  
 
Svaret på frågan är att Sveaskog kommer att följa den ordning som är utvecklad tillsammans 
med koncessionssamebyarnas representanter i FSC-standarden. Detta samråd följer också 
Skogsvårdslagen.   
 
Det jag förstår att ni efterfrågar är att Sveaskog ska använda en annan standard och en som 
används för skogssamebyar. Vi känner till att Muonio sameby verkar för att få annan legal 
status, som skogssameby, men det är en fråga som inte Sveaskog har rådighet över.  
 
Vad vi däremot kan påverka och önskar är att vi kan etablera en god, förtroendefull och 
konstruktiv dialog. Vi ser det som mycket angeläget eftersom vi verkar på samma marker.  
 
 
Bästa hälsningar, 

 
 
 
 
 
 

Per Matses 
vd 
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